
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Provodi li se kontrola kvalitete cigareta, budući da 

je uvoz ovoga proizvoda u BiH izuzetno velik?” 
 


